

EU/EC - KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

UE / EC DECLARATION OF CONFORMITY

Modell/ model:	21546-001; 21546-002; 21546-003; 21546-004
Name und Anschrift des Herstellers: Name and address of the manufacturer:	VONLIS GmbH, Fabrikstraße 12, 63636 Brachtal

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Gegenstand der Erklärung:	Schutzkappe
Object of the declaration:	Protective cap

Gegenstand der Erklärung ist konform mit:
The subject of the declaration is compliant with:

Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates zur Festlegung harmonisierter Bedingungen für die Vermarktung von Bauprodukten.
Regulation (EU) No 305/2011 of the European Parliament and of the Council laying down harmonised conditions for the marketing of construction products.

Das Qualitätsmanagementsystem des Unternehmens ist nach der Norm ISO 9001 zertifiziert.
The company's quality management system is certified in accordance with the ISO 9001 standard.

Die benannte Stelle ... (Name, Nummer) ... hat ... (Beschreibung der Maßnahme) ... durchgeführt und die Bescheinigung ausgestellt: Nicht zutreffend.
The notified body ... (name, number)... performed ... (description of intervention)... and issued the certificate: Not applicable.

Zusätzliche Informationen: Diese Konformitätserklärung gilt für alle in der Erklärung aufgeführten Modelle.
Additional information: This Declaration of Conformity applies to all models listed in the declaration.

Datum / Date:

15.08.2024

Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers:
Signed for and on behalf of the manufacturer:




 Fabrikstr. 12
 63636 Brachtal
 www.vonlis.de
Sebastian Lis (Geschäftsführung)